
Dz 12.0021.7. 2015    

      

     Protokół Nr 7 

z  VII sesji  Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim z dnia  21 kwietnia 2015 roku. 

 

VII sesję Rady Dzielnicy XII Bieżanów – Prokocim otworzył o godz. 18:30   Przewodniczący  Rady i 

Zarządu Dzielnicy XII Zbigniew Kożuch słowami „Otwieram  VII  sesję Rady Dzielnicy XII 

Bieżanów – Prokocim”. Po sprawdzeniu  listy obecności  (załącznik Nr 1 do protokołu) i stwierdzeniu 

wymaganego quorum do podejmowania prawomocnych rozstrzygnięć prowadzący przystąpił do 

ustalenia porządku obrad (doręczony radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji) i przedstawił 

jego treść.  

Przewodniczący obrad zapytał  członków rady czy mają uwagi bądź propozycje zmian do 

przedstawionego porządku obrad. 

- przewodnicząca komisji zdrowia Pani Barbara Frączek wycofuje projekt uchwały komisji wg druku 

nr 3 z porządku obrad  

- Prowadzący informuje zebranych, że na podstawie § 29 ust.1 w związku z § 18 ust 2  Statutu 

Dzielnicy XII zostały złożony 1 pisemny wnioski o wprowadzenie do porządku obrad 1 projektu 

uchwałyz odstąpieniem od wymogu określonego w Paragrafie 27 ust 3 Statutu Dzielnicy XII. Projekt 

spełnia warunki określone w§ 29 ust 2 Statutu Dzielnicy. Wniosek został poddane pod głosowanie, 

którego wyniki przedstawiają się następująco : 

 

 1 wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały Komisji Ochrony 

Środowiska w sprawie: opinii koncepcji Rewitalizacji  Parku im. Anny i Erazma 

Jerzmanowskich w Krakowie.  
Za 20/przeciwko 0/ wstrzymujących się 0 
 

Wobec powyższego Rada przyjęła następujący porządek obrad 

 

1. Otwarcie VII  sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
3. Przyjęcie protokołu  z  VI  sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim  

4. Podjęcie uchwał : 

Druk Nr 1 (projekt uchwały Komisji Rewizyjnej ) w sprawie sprawozdania z bieżącej 

działalności Zarządu oraz poziomu rozdysponowania środków za rok 2014 

Druk nr 2 (projekt uchwały Komisji Bezpieczeństwa ) w sprawie: uzupełnienia składu 

osobowego Dzielnicowego Zespołu Koordynacyjnego  działającego w ramach Programu 

Poprawy Bezpieczeństwa dla Miasta Krakowa „Bezpieczny Kraków  

Druk Nr 3 (projekt uchwały Komisji Zdrowia) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego. 

Druk Nr 4 (projekt uchwały Komisji Zdrowia) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego. 

Druk Nr 5 (projekt uchwały Komisji Zdrowia) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego. 

Druk Nr 6 (projekt uchwały Komisji Zdrowia) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego. 

Druk Nr 7 (projekt uchwały Komisji Zdrowia) w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu 

socjalnego 

Druk Nr 8 (projekt uchwały Komisji Sportu)  w sprawie: Zielonego Pierścienia XII 



Druk Nr 9  (projekt uchwały Komisji Architektury) w sprawie: opinii dotyczącej możliwości 

zbycia udziału 1/8 części działki nr 519/20 położonej w obrębie 101 jedn. ewid. Podgórze 

przy ul. Zalipki w Krakowie  

Druk nr 10 (projekt uchwały Komisji Architektury) w sprawie: opinii dotyczącej możliwości 

wydzierżawienia działek nr 29/170, 48/36 oraz części działek nr 53/4 i 29/171 obr.57 

Podgórze przy ul. Ćwiklińskiej. 

Druk Nr 11 (projekt uchwały Komisji Zdrowia ) w sprawie: przyjęcia dzielnicowego 

programu pn. „Dzielnicowy program ochrony zdrowia i profilaktyki zdrowotnej” na lata 2015 

– 2018. 

Druk Nr 12 (projekt uchwały Komisji Zdrowia) w sprawie: przyjęcia dzielnicowego 

programu pn. „Dzielnicowy program wspierania osób niepełnosprawnych” na lata 2015 – 

2018 

Druk Nr 13 (projekt uchwały Komisji Edukacji) w sprawie: przyjęcia dzielnicowego 

programu pn. „Dzielnicowy program wspierania działalności miejskich placówek oświaty” na 

lata 2015 – 2018 

Druk Nr 14 (projekt uchwały Komisji Edukacji ) w sprawie: przyjęcia dzielnicowego 

programu pn. „Dzielnicowy program wspierania działalności miejskich placówek kultury i 

sportu” na lata 2015 – 2018 

Druk nr 15 (projekt uchwały Zarządu) w sprawie: korekty uchwały Nr V/70/2015 Rady 

Dzielnicy XII z dnia 24 lutego 2015 r. w sprawie rozdysponowania pozostałych środków 

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim na rok 2015. 

Druk nr 16 (projekt uchwały grupy Radnych) w sprawie: wymiany taboru tramwajowego na 

linii nr 3 w Krakowie. 

Druk Nr 17 (projekt uchwały kom. Ochrony Środowiska) w sprawie: opinii koncepcji 

Rewitalizacji  Parku im. Anny i Erazma Jerzmanowskich w Krakowie. 

5. Wolne wnioski 

6. Ogłoszenia i komunikaty 

7. Zakończenie sesji. 

 
Ad 3 

Przyjęcie protokołu  z  V sesji Rady Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim. 

-Prowadzący zapytał czy ktoś ma jakieś uwagi do protokołu z VI sesji Rady Dzielnicy XII. 

W związku tym, że nikt nie zgłosił uwag prowadzący poinformował zebranych, że protokół został  

przyjęty.  

 

Prowadzący przechodzi do kolejnego pkt. porządku obrad i prosi przewodniczących komisji o 

przedstawienie kolejno projektów uchwał. 

 

Ad. 4. Podjęcie uchwał : 

 

Druk Nr 1 

Projekt uchwały w  sprawie: w sprawie sprawozdania z bieżącej działalności Zarządu oraz 

poziomu rozdysponowania środków za rok 2014 w imieniu projektodawcy przedstawiła 

przewodnicząca komisji rewizyjnej Pani Kinga Kwiatkowska. 

-prowadzący zgłosił autopoprawkę dot. uzupełnienia sprawozdania w części opisowej dot. powołania 

nowych komisji w nowej kadencji , w roku 2014  o komisję ochrony środowiska. 

 Prowadzący wyjaśnił, że od momentu wejścia w życie nowego Statutu Dzielnicy XII  nie funkcjonuje 

już podział zadań na powierzone i priorytetowe. Zadania są podzielone na grupy, koszyki zadań na 

które Rada Dzielnicy przeznacza środki zgodnie z zapisami w Statucie. 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  



-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/83/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 2 

Projekt uchwały w  sprawie: w sprawie: uzupełnienia składu osobowego Dzielnicowego 

Zespołu Koordynacyjnego  działającego w ramach Programu Poprawy Bezpieczeństwa dla 

Miasta Krakowa „Bezpieczny Kraków  w imieniu projektodawcy przedstawił przewodniczący 

komisji bezpieczeństwa Pan Janusz Zadwórny, który zgłosił poprawkę do projektu uchwały 

polegającą na dodaniu do nazwisk kandydatów stanowisk służbowych:. 

Damian Woszczyna – zastępca dowódcy JRG 6 PSP 

Andrzej Knapik-  zastępca naczelnika Straży Miejskiej Oddział IV Podgórze 

Mariusz Dzięgiel- kierownik referatu Straży Miejskiej Oddział IV Podgórze 

Grzegorz Kęs- zastępca komendanta Komisariatu Policji VI 

-Prowadzący poddaje poprawkę pod głosowanie: za  20 /0/0 

 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały uwzględniający poprawkę pod 

głosowanie, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/84/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 3 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła przewodnicząca komisji zdrowia pani Barbara Frączek. 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/85/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 4 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła przewodnicząca komisji zdrowia pani Barbara Frączek. 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/86/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 5 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła przewodnicząca komisji zdrowia pani Barbara Frączek. 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/87/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 6 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: przedłużenia umowy najmu lokalu socjalnego w imieniu 

projektodawcy przedstawiła przewodnicząca komisji zdrowia pani Barbara Frączek. 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  



-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/88/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 7 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: Zielonego Pierścienia XII w imieniu projektodawcy 

przedstawił Pan Dawid Kwiatkowski – przewodniczący komisji Sportu. 

-prowadzący obrady p. Zbigniew Kożuch podziękował Przewodniczącemu komisji infrastruktury panu 

Piotrowi Wojciechowskiemu za pomysł i za przygotowanie tego projektu oraz jego  przekazanie do 

właściwej komisji Rady. 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/89/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 8 

Projekt uchwały w sprawie:  w sprawie: opinii dotyczącej możliwości zbycia udziału 1/8 części 

działki nr 519/20 położonej w obrębie 101 jedn. ewid. Podgórze przy ul. Zalipki w Krakowie  

w imieniu projektodawcy przedstawił  przewodniczący komisji architektury Pan Rafał Jońca. 

 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/90/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 9 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: opinii dotyczącej możliwości wydzierżawienia działek 

nr 29/170, 48/36 oraz części działek nr 53/4 i 29/171 obr.57 Podgórze przy ul. Ćwiklińskiej 
w imieniu projektodawcy przedstawił  przewodniczący komisji architektury Pan Rafał Jońca. 

Komisja zaopiniowała negatywnie pomysł wybudowania 4 bloków na terenie pomiędzy ul. 

Ćwiklińskiej a ul. Mała Góra, firma chce wybudować plac zabaw dla dzieci w bardzo nietypowym 

miejscu. 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/91/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 10 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy 

program ochrony zdrowia i profilaktyki zdrowotnej” na lata 2015 – 2018 w imieniu 

projektodawcy przedstawiła  przewodnicząca komisji zdrowia pani Barbara Frączek 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/92/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 11 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy 

program wspierania osób niepełnosprawnych” na lata 2015 – 2018  w imieniu projektodawcy 

przedstawiła  przewodnicząca komisji zdrowia pani Barbara Frączek. 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  



-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/93/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 12 

Projekt uchwały w sprawie: przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy program 

wspierania działalności miejskich placówek oświaty” na lata 2015 – 2018 w imieniu 

projektodawcy przedstawiła  przewodnicząca komisji edukacji Pani Barbara Leśniak. 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/94/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 13 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: przyjęcia dzielnicowego programu pn. „Dzielnicowy 

program wspierania działalności miejskich placówek kultury i sportu” na lata 2015 – 2018 
w imieniu projektodawcy przedstawiła  przewodnicząca komisji edukacji Pani Barbara Leśniak. 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/95/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 14 

Projekt uchwały w sprawie: w sprawie: korekty uchwały Nr V/70/2015 Rady Dzielnicy XII z 

dnia 24 lutego 2015 r. w sprawie rozdysponowania pozostałych środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy XII Bieżanów-Prokocim na rok 2015 w imieniu projektodawcy przedstawił  

Przewodniczący Zbigniew Kożuch. 

-prowadzący obrady zgłasza autopoprawkę w  ust. 3 pkt. d polegającą na uzupełnieniu kwoty na 

konkurs w  Przedszkole nr 176- konkurs pt. „Twórczość Marii Konopnickiej- kwota 600 zł 

Prowadzący zgłasza poprawkę w ust.4, w punkcie C) BUDOWA, MODERNIZACJA, PRACE 

REMONTOWE MIEJSKIEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ wprowadza się następujące zmiany o 

następującej treści: 

„ Zmienia się  nazwę zadania w podpunkcie 25 na: Budowa spowalniaczy w ulicy Potrzask, ZIKiT, kwota 

bez zmian 

- obniża się środki finansowe na zadaniu ujętym w podpunkcie 20 do kwoty  27 500 zł,  pozostałą kwotę 

12 500 zł  przeznacza się na dofinansowanie zadania w Pkt. A podpunkt 32: Szkoła Podstawowa Nr 124- 

remont sali gimnastycznej, realizator ZEO, do łącznej kwoty: 19 900 zł 

Zmienia się ogólną kwotę na zadaniach w Pkt. C z kwoty 1 623 200 zł. na kwotę  1 610 700 zł 

Zmienia się ogólną kwotę na zadaniach w Pkt. A z kwoty 732 400 zł na kwotę 744 900 zł 

 

-prowadzący obrady poddaje zgłoszoną poprawkę pod głosowanie: : 20 za, 0 przeciw, 0 

wstrzymujących się  

 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały wraz z  ujętą poprawką pod 

głosowanie, który Rada przyjęła stosunkiem głosów: 20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/96/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 15 

Projekt uchwały w sprawie: wymiany taboru tramwajowego na linii nr 3 w Krakowie . 

- Pan Piotr Fąfara wnioskuj aby podkreślić, że linia nr 3 jest jedyna linią łączącą Dzielnicę 

XII Bieżanów-Prokocim z okolicami dworca PKP w Krakowie. 

Rozmawiano na temat nowo powstającego połączenia Wielicka- Lipska. 

 



Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów:  20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/97/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

Druk Nr 16 

Projekt uchwały w sprawie: opinii koncepcji Rewitalizacji  Parku im. Anny i Erazma 

Jerzmanowskich w Krakowie w imieniu projektodawcy przedstawiła Przewodnicząca kom. 

Ochrony Środowiska Pani Elżbieta Matykiewicz. 

-Prowadzący wyjaśnił, że uwagi mieszkańców zgłoszone na spotkaniu zostaną uwzględnione 

na etapie projektowania (chodzi o 2 ścieżki asfaltowe) 

 

Wobec braku dalszych uwag Prowadzący poddaje projekt uchwały pod głosowanie, który Rada 

przyjęła stosunkiem głosów:  20 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się  

-Prowadzący obrady stwierdził, że Rada Dzielnicy XII  podjęła uchwałę nr VII/98/2015  z dnia 

21.04.2015 r.  

 

 

Ad.5. Wolne wnioski  

-Pan Piotr Wojciechowski naświetlił problem rodziców, którzy sa zobowiązani oprócz formy 

elektronicznej zapisać dziecko i dostarczyć dokumenty ze szkoły podstawowej do gimnazjum. W 

godzinach popołudniowych jest to wręcz niemożliwe. Poprosił  o wystosowanie pisma w tej sprawie. 

- 

Ad.6  Ogłoszenia i komunikaty 

-Pani Barbara Leśniak poinformowała zebranych, że uczestniczyła w spotkaniu z Przewodniczącą 

Komisji Edukacji RMK p. B. Nowak, na którym poproszono przewodniczących komisji w 

Dzielnicach o przygotowanie zestawień potrzeb remontowych wszystkich placówek oświatowych na 

terenie Dzielnicy, do połowy maja 2015 r.  Przewodnicząca komisji jest zwolenniczką sprawiedliwego 

podziału środków na doposażenie szkół. 

 Pani Leśniak poprosiła członków komisji edukacji o ewentualną pomoc w realizacji tego zadania. 

-Pan Wiesław Markowicz uczestniczył w spotkaniu dot. realizacji budżetu obywatelskiego na 

poziomie dzielnicowym, na którym ustalono, że będą obligatoryjne terminy głosowania nad 

wnioskami (które uzyskają pozytywną weryfikację) . Głosowanie odbędzie się w dniach 22, 23 i 27 i 

28 czerwca w lokalizacjach ustalonych przez poszczególne dzielnice. Materiały promocyjne dzielnice 

mają przygotować we własnym zakresie, ewentualnie przez zespół koordynujący zostaną 

przygotowane plakaty informacyjne.  

-Pan Rafał Buchelt zaprosił zainteresowanych na spotkanie, w sprawie organizacji kolejnej edycji Dni 

Prokocimia, które odbędzie się w czwartek o godz. 17:00 w siedzibie Rady Dzielnicy XII. 

-Pani Elżbieta Matykiewicz wystąpiła z wnioskiem do zarządu o wystosowanie pism do odpowiednich 

władz Miasta Krakowa o przeprowadzenie konsultacji społecznych o rozszerzonym zakresie w 

związku z postępowaniem pn. „Instalacja do produkcji miedzi w procesie hydrometalurgicznym przy 

ul. Domagały w Krakowie” (Dz. Nr 3/163 obręb 104). Większość uciążliwych inwestycji jest 



lokowana w rejonie osiedli Bieżanów, Złocień, Rybitwy. Głos zabierali również: p. M. Szymański, p. 

R. Jońca 

-Pan Mieczysław Lasota poinformował , ze zmienia godziny dyżuru w czwartek od 17:00- 18:30,po to 

aby umożliwić pełnienie dyżuru przez radnego Miasta Krakowa Pana Mariusza Kękusia. 

-Pan Tomasz Guzik poinformował zebranych, że pierwszy numer gazetki „Dwunastka” zostanie 

wydany dopiero pod koniec maja. Pierwsze trzy numery zostaną wydrukowane przez firmę, która w 

ubiegłym roku drukowała gazetkę   „Dwunastka”,  kolejne numery będą drukowane przez firmę 

wyłonioną w drodze przetargu. 

Ponadto zwrócił się do osób, które nie przesłały jeszcze swoich notek wraz zez zdjęciami do gazetki, 

aby zrobili to jak najszybciej, poprosił również o informacje bieżące do gazetki do końca miesiąca. 

-pani Barbara Leśniak poinformowała zebranych, że 6 maja 2015 r. o godz. 17:30 odbędzie się 

spotkanie Komisji Edukacji z dyrektorami placówek oświatowych, którego tematem przewodnim 

będzie ustalenie prac remontowych na rok przyszły ( wstępna lista zadań). 

 

Ad 7. Zakończenie sesji. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Prowadzący zamyka sesję Rady słowami „Zamykam obrady VII sesji 

Rady Dzielnicy XII w dniu 21 kwietnia .2015 r. o godz. 19:35. 

 

Protokołowała:                                                                            Prowadzący obrady: 

Małgorzata Synowiec           Zbigniew Kożuch 

 

                              Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XII 

 


